



مسقط للتمويل
نحقق أحلامكم
MUSCAT FINANCE
Enabling Dreams

ص.ب: ٨٨٨، روي.
الرمز البريدي: ١١٢، سلطنة عمان
هاتف: ٢٤٦٢٥٣٠٠، فاكس: ٢٤٦٢٥٣١٠
بريد الإلكتروني: mfinance@mfcoman.com
www.mfcoman.com
P.O. Box: 888, Ruwi
P.C: 112, Sultanate of Oman
Tel: 24625300, Fax: 24625310
Email: mfinance@mfcoman.com
www.mfcoman.com

Date: September 1, 2025

التاريخ: 1 سبتمبر 2025م

After compliments,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Link to MSX live session discussion on the un-audited Financial Statements for Quarter 2 ended on June 30, 2025.

الموضوع: رابط تسجيل الحلقة النقاشية لبورصة مسقط حول البيانات المالية المدققة للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025م.

Muscat Finance would like to inform the Shareholders, Investors, Analysts and Media that MSX Discussion Session was conducted on 28th August 2025 on the un-audited Financial Statements for the period ended June 30, 2025.

تود مسقط للتمويل إبلاغ المساهمين والمستثمرين والمحللين والإعلام بأنه قد تم عقد الجلسة النقاشية عبر بورصة مسقط بتاريخ 28 أغسطس 2025م حول البيانات المالية المدققة للشركة للفترة المنتهية في 30 يونيو 2025م.

The video recording of the session is available on our website and YouTube link is provided hereunder:

تسجيل الفيديو للجلسة متاح على الموقع الإلكتروني للشركة ورابط برنامج اليوتيوب موضح أدناه:

Click Here to View Recording

Ikhlas Said Al Darmaki
Board Secretary
Muscat Finance (SAOG)



إخلاص بنت سعيد الدرهمي
أمين سر مجلس الإدارة
مسقط للتمويل ش.م.ع.ع

